南台科技大學 103 學年度第 1 學期課程資訊		
課程名稱	餐旅英文	
課程編碼	M0D11702	
系所代碼	0M	
開課班級	四技餐旅二乙	
開課教師	羅尹希	
學分	2.0	
時數	3	
上課節次地點	一 2 3 4 教室 T0307	
必選修	必修	
課程概述	The Course teaches students how to use English for everyday situations and	
	purposes related to social life and leisure. A range of higher-level comprehension	
	skills is developed.	
課程目標	This course will help students to develop the skills necessary for communication	
	during travel or in their work. The course covers the skills of listening, speaking	
	and reading, as well as improving pronunciation and building vocabulary.	
	Particular emphasis is placed on listening and speaking.	
課程大綱	This course is organized into 6 modules and each contains several lessons. Each	
	module is based on a different theme, and each lesson covers a different aspect of	
	the theme.	
	1.socializing	
	2.hotels/ accommodation	
	3.food and drink	
	4.international travel/ attractions and activities	
	5.money	
	6.communications	
white has I short		
英文大綱	This course is organized into 6 modules and each contains several lessons. Each	
	module is based on a different theme, and each lesson covers a different aspect of	
	the theme.	
	1.socializing 2.hotels/ accommodation	
	3.food and drink	
	4.international travel/ attractions and activities	
	5.money	
	6.communications	
教學方式		

評量方法	
指定用書	餐旅專業英語 (餐飲篇)
參考書籍	Talk about Travel. Karl Nordvall. Compass.
	Travel Career Development 7th Edition.
	Revell R. and Stott C. (1994), Five Star English: for the Hotel and Tourism
	Industry
	Peat A. W. (2000), Practical Hotel English 揚智 02-23660309
	艾群 (民 81), 實用飯店英語, 台北: 旺文社 02-3211434
	Revell R. and Stott T. (2000), Highly Recommended: English for the Hotel and
	Catering Industry 敦煌 07-5615716
先修科目	
教學資源	
注意事項	課程規範 (Notifications):
	對於學生要求或需告知之訊息,500字元為限。
	例:另外繳交材料費或上課其他特殊事項
	1. 抄襲及瓢竊他人之作品之學期成績一律零分計算。
	2. 考試作弊者學期成績一律零分計算。
	3. 學期出席率不達三分之二者期末成績一律零分計算。
	4. 上課後超過十分之後進入教室者為遲到;超過三十之後進入教室者為曠
	課。
	5.期中及其末作業遲交者一律以六十分計算。
	6. 平時成績包括不定期小考、活動參與、課堂討論、及上課態度(包括手機
	鈴響、玩手機,上課睡覺及講話等影響上課秩序行為)。
	7.因故必須缺席者請當日上課前或 24 小時之內以 Email、電話或簡訊告知老
	師。若為病假,事後請補上醫生證明,否則仍以曠課論,一學期內若非特殊原
	因,任何原因的請假全部以三次為上限,無故曠課三次以上(包含請假則有六
	次)平時成績一律以零分計算
全程外語授課	0
授課語言 1	英語
授課語言 2	
輔導考照1	
輔導考照 2	
118-24 AVIII =	